
 

BR.03.0012.14.47.1.2021 

Protokół nr 47/2021 

z posiedzenia wyjazdowego Komisji Innowacji, Funduszy Europejskich i Metropolii Rady 
Miasta Krakowa oraz Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  odbytego 
w dniu 21 października 2021 roku –w trybie stacjonarno – korespondencyjnym na 
budowie Klastra Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie 20.22 – godz.14.00  

 
W posiedzeniu, któremu przewodniczyli Łukasz Sęk Przewodniczący Komisji Innowacji, 
Funduszy Europejskich i Metropolii Rady Miasta Krakowa oraz Artur Buszek 
Przewodniczący Komisji  Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  , udział 
wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu,  

Przewodniczący obu Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzyli posiedzenie obu 
Komisji w trybie stacjonarno - korespondencyjnym.  
 
Komisja Innowacji, Funduszy Europejskich i Metropolii Rady Miasta Krakowa przyjęła 
porządek posiedzenia bez uwag . 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 

2.Uzgodnienie porządku obrad. 

3.Wizytacja na budowie Klastra Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie 20.22 
 

Zaproszeni Goście: 

Dyrektor Wydziału ds. Przedsiębiorczości i Innowacji  – Katarzyna Wysocka. 

Dyrektor Zarządu Inwestycji Miejskich – Łukasz Szewczyk. 

 

4.Sprawy bieżące. 

 
5.Oświadczenia i komunikaty. 
 
6.Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad.3. 

Wizytacja na budowie Klastra Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie 20.22 
 
Klaster Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie 20.22 powstanie w oparciu o dwa 
budynki magazynowe przy ul. Zabłocie, w rejonie torów kolejowych. To pomysł na 
wspólną przestrzeń, która ma zapewnić techniczne i organizacyjne warunki do pracy, 
nauki i spędzania wolnego czasu dla różnych środowisk: startupów i 
mikroprzedsiębiorstw, grup twórczych, organizacji społecznych, mieszkańców i grup 
nieformalnych, jak również każdego, kto jest zainteresowany rozwijaniem aktywności. 



 2 

Swoje miejsce znajdzie tam m. in. Bank Żywności. Udział w funkcjonowaniu Klastra 
będzie miał też samorząd. Planuje się, że siedzibę w nowej przestrzeni będą miały 
miejskie instytucje odpowiedzialne za wspieranie inicjatyw społecznych, dialog i 
współpracę z organizacjami społecznymi. Wartość umowy z Zarządem Inwestycji 
Miejskich w Krakowie to niemal 40 mln zł brutto. 
Oprócz kwestii związanych z wykorzystaniem budynków oraz instytucjami, które będą 
się tam mieścić, radnych interesowały także kwestie małej infrastruktury wokół 
budynku oraz wykorzystanie odnawialnych źródeł energii. I tak Radni  dowiedzieli się, iż 
w budynkach będzie zastosowana mała retencja, a zatrzymane wody opadowe będą 
wykorzystywane w budynku np. do sprzątania.   
Przewodniczący Komisji Łukasz Sęk chciał się dowiedzieć , kiedy nastąpi zakończenie 
robót.  
Dyrektor Zarządu Inwestycji Miejskich Łukasz Szewczyk odpowiedział iż  jest ono 
planowane już na wiosnę przyszłego roku. 
Podkreślił także iż przestrzeń klastra zostanie podzielona na umowne strefy: 
przedsiębiorczości, kreatywną dla działalności w obszarze sztuki i designu, innowacji 
społecznych oraz strefę miejską. Projekt został oparty na koncepcji tzw. shared space, 
czyli przestrzeni współdzielonej, wielofunkcyjnej i zmieniającej się w zależności od 
potrzeb jej użytkowników. 
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące – brak spraw bieżących. 

 
Ad.5.6. 
Oświadczenia, komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.50 
zamknął posiedzenie. 

 
 
 

 
Prowadzący posiedzenie 

                                                                                                            Przewodniczący Komisji Innowacji 
                                                                                                            ,Funduszy Europejskich i Metropolii 

                                                                                                              Rady Miasta  Krakowa 
                                                                                                                                          
                                                                                                                                             Łukasz Sęk 
 
 
 
Protokołował: 
Paweł Drożniak 


